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8. seja Sveta za trajnostni razvoj in varstvo okolja 

 

Pričetek, 7. 6. 2024 ob 13. uri, MOPE, Langusova ulica 4 

 

Udeležba:  

- Svet za trajnostni razvoj in varstvo okolja: Antonija Božič Cerar, Andrej Gubina, 

Tomaž Gorenc, Aljoša Petek, Matjaž Uršič, Aleksandar Šobot, Valentina Brečko 

Grubar, Nika Pečevnik, Hojka Kraigher. 

- Ministrstvo za okolje, podnebje in energijo: državni sekretar Uroš Vajgl, Rok 

Vidmar, mag. Tanja Bolte, Nataša Petrovič. 

- Zunanji gost: Igor Pipan, OZS. 

 

 
1. Potrditev dnevnega reda 

Sklep: Druga točka dnevnega reda glede izrabljenih vozil se prestavi na naslednji 

sestanek.  

 
2. Predstavitev Zakona o varstvu okolja-3 (ZVO-3) 

Direktorica Bolte predstavi ZVO-3. Čeprav predlog zakona na večino področij ne uvaja 

bistvenih sprememb, je potrebna celovita prenova že zaradi pomanjkljivosti, ki so se 

zaznale ob izvajanju ZVO-2. Napove javno obravnavo, ki bo torej deloma v poletnem 

času – bo pa temu primerno daljša kot običajno, po potrebi pa se bo ponovila.  

 

Na kratko predstavi bistvene spremembe – povzetek v Prilogi 1.  

 

Predstavljena je še predvidena časovnica sprejema zakona: medresorsko usklajevanje 

predvidoma v oktobru, sprejem na Vladi RS še v tem letu.  

 

Tekom razprave direktorica pojasni, da je predviden začetek uporabe elektronskih vlog 

prihodnje leto. Predstavnike NVO zanima ali bo predlagana kakršnakoli omejitev 

obveščana javnosti glede presoj vplivov na okolje, pojasnjeno je bilo, da je predvideno 

zgolj to, da javnosti ne bi bilo treba obveščati zgolj o postopkih, o katerih ministrstvo 

spozna, da je vlogo treba zavrniti.  

 

Največ razprave je bilo glede zagotavljanja neodvisnosti obratovalnega monitoringa. 

Predstavniki MOPE so pojasnili, da bo predlog ZVO-3 ohranja sedanjo ureditev po 

katerem naročniško razmerje z izvajalcem monitoringa sklepa upravljalec, bo pa ZVO-3 

predvidel prenovo instituta v smeri prispevanja k večji verodostojnosti rezultatov 

monitoringa in njegovi zanesljivosti, točnosti ter popolnosti.  

 

Predstavniki NVO so izrazili, da še vedno smatrajo, da bi bilo najustrezneje, da se 

neposredni pogodbeni odnos med izvajalcem in zavezancem prekine, če pa ostane, pa 

je treba zagotoviti večjo transparentnost in javno dostopnost podatkov. Sledili so 

komentarji glede slabe kvalitete poročil o vplivih na okolje, kar pa ni zakonska materija. 

 

Direktorica v zaključku člane spodbudi k podajanju pobud, komentarjev v času javne 

obravnave.  

 



 

 

Sklep: 
- Sveta za trajnostni razvoj in varstvo okolja se je seznanil s predlogi ključnih 

sprememb za ZVO-3.  

- Člane Sveta se obvesti, ko bo ZVO-3 v javni obravnavi.  

 
3. Razno – ni bilo razprave. 


